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  OR.0002.4.2022 

Protokół z obrad 

XLI.2022 Sesji Rady Gminy Kowala 

z dnia 28 kwietnia 2022 r 

XLI.2022 Sesja VIII kadencji odbyła się w budynku Urzędu Gminy w Kowali. Sesję rozpoczęto  

o godz. 09:05. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kowala Dariusz Chruślak otworzył XLI Sesję. Przywitał przybyłych Radnych, 

Pana Dariusza Bulskiego - Wójta Gminy Kowala, Panią Sekretarz Alinę Szczęśniak, Panią Agnieszkę 

Delikat – Skarbnik Gminy, Kierownik GOPS-u Panią Annę Zaleszczyk oraz Kierowników Referatów Urzędu 

Gminy Kowala. Przewodniczący przywitał również Panie i Panów Sołtysów, przybyłych gości oraz 

mieszkańców oglądających sesję online.  

Przewodniczący Dariusz Chruślak stwierdził, iż w obradach uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum 

zdolne do podejmowania proponowanych uchwał (nieobecni Radna Agata Kicior, Radny Jan 

Fryszkowski, Radna Jolanta Pszczoła). 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie XLI.2022 sesji Rady Gminy Kowala i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy z dnia 22 marca 2022 roku i protokołu z XL 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy z dnia 7 kwietnia 2022 roku.  

4. Informacja Wójta z pracy i realizacji uchwał od poprzedniej sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o pismach i wnioskach skierowanych do Rady Gminy, 

trybie ich załatwiania oraz sprawozdanie z działalności między sesjami. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Piotra Chojnackiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Piotra Chojnackiego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Kowala. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Kowala na 2022 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad 

 

Przewodniczący Dariusz Chruślak wycofał punkt 10 „Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady 

Gminy Kowala”. 

Wójt Dariusz Bulski wprowadził do porządku obrad w punkcie 10 uchwałę: „Podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia przez Gminę Kowala do wykonania zadania własnego Powiatu Radomskiego pod nazwą 

„Piknik Rodzinny” polegającego na organizacji pikniku rodzinnego w dniu 28 maja 2022 roku  
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w miejscowości Kowala-Stępocina”. Dodatkowo Pan Wójt poinformował, że będzie wprowadzona 

autopoprawka do uchwały budżetowej na kwotę 60 tyś zł. 

 Porządek obrad po wprowadzeniu poprawek: 
 

1. Otwarcie XLI.2022 sesji Rady Gminy Kowala i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy z dnia 22 marca 2022 roku i protokołu z XL 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy z dnia 7 kwietnia 2022 roku.  

4. Informacja Wójta z pracy i realizacji uchwał od poprzedniej sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o pismach i wnioskach skierowanych do Rady Gminy, 

trybie ich załatwiania oraz sprawozdanie z działalności między sesjami. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Piotra Chojnackiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Piotra Chojnackiego. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kowala do wykonania zadania 

własnego Powiatu Radomskiego pod nazwą „Piknik Rodzinny” polegającego na 

organizacji pikniku rodzinnego w dniu 28 maja 2022 roku w miejscowości Kowala-

Stępocina. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Kowala na 2022 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Dariusz Chruślak poddał pod głosowanie porządek obrad z proponowanymi 

poprawkami. Rada Gminy głosowała: 12 - głosów za, 0 – głosów przeciw, 0 – głosów wstrzymujących 

przy 3 Radnych nieobecnych (Radna Agata Kicior, Radny Jan Fryszkowski, Radna Jolanta Pszczoła).  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy z dnia 22 marca 2022 roku i protokołu z XL 
nadzwyczajnej sesji Rady Gminy z dnia 7 kwietnia 2022 roku. 
 
Przewodniczący Dariusz Chruślak poddał pod głosowanie protokół z XXXIX sesji Rady Gminy z dnia 22 

marca 2022 roku i protokół z XL nadzwyczajnej sesji Rady Gminy z dnia 7 kwietnia 2022 roku. Rada 

Gminy głosowała: 10 - głosów za, 0 – głosów przeciw, 2 – głosy wstrzymujące przy 3 Radnych 

nieobecnych.  

 

Ad. 4. Informacja Wójta z pracy i realizacji uchwał od poprzedniej sesji. 

 Pan Wójt przedstawił podsumowanie prac od poprzedniej sesji: 

24 marca zostały podpisane trzy umowy na termomodernizacje urzędu gminy, szkoły PSP  

w Mazowszanach oraz PSP w Bardzicach. Łączy koszt przeprowadzonych robót wyniesie 7 047 900,00 
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zł. Inwestycje są realizowane z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 

na lata 2014 – 2020. Gmina Kowala uzyskała dotację w wysokości 3 997 960,02 zł. 

10 kwietnia odbyły się obchody Dnia Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej Stefana Czarnieckiego oraz 

Jakuba Dygasa, o godz. 12.00 odbyła się Msza Świętą w Parafii św. Wojciecha w Kowali-

Stępocinie dalsza część uroczystości odbyła się w miejscowości Kosów. Tam został uroczyście 

odczytany akt erekcyjny oraz odsłonięto pomnik upamiętniający wszystkie ofiary Zbrodni Katyńskiej. 

W uroczystościach udział wzięli m.in. Starosta Radomski Pan Waldemar Trelka, Wójt Gminy Kowala 

Pan Dariusz Bulski, Sekretarz Gminy Kowala Pani Alina Szczęśniak,  Przewodniczący Rady Gminy Kowala 

Pan Dariusz Chruślak, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fryszkowski wraz z pozostałymi 

Radnymi Gminy Kowala, Komendant Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Radomiu Pan Paweł 

Fliszkiewicz, Prezes Zarządu Oddziału Wojewódzkiego Związku  Ochotniczej Straży Pożarnej 

Rzeczypospolitej Polskiej Województwa Mazowieckiego druh Zbigniew Gołąbek, Poczty sztandarowe, 

Pluton rekonstrukcyjny Policji Państwowej, kierownik posterunku Policji Pan Marek Firlej, Dyrektorzy 

Szkół z terenu gminy Kowala, OSP Kosów, OSP Kowala-Stępocina, OSP Ruda Mała, sołtys sołectwa 

Kosów Pani Monika Szymańska oraz licznie zgromadzeni mieszkańcy z terenu gminy Kowala. Pan Wójt 

podziękował wszystkim którzy zaangażowali się w przygotowanie tej uroczystości. 

22 kwietnia w Urzędzie Gminy odbył się Losowanie drużyn w XVIII Turnieju Piłki Nożnej Mężczyzn  

o Puchar Wójta Gminy Kowala “Kowala 2022". Do turnieju zgłosiło się osiem drużyn. Rozpoczęcie 

Turnieju odbędzie się w dniu 8 maja 2022 r., na gminnym boisku w Kowali-Stępocinie.  

W dniu 26 kwietnia w Urzędzie Gminy w Kowali - Stępocinie podpisano z przedsiębiorstwem ZYKO 

DRÓG SP Z O.O. z Radomia umowę na budowę drogi gminnej w miejscowości Kosów – IV etap. 

Inwestycja w 95 % jest dofinasowana z Rządowego Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych. Dzięki udziałowi Gminy Kowala w pierwszym naborze wniosków prowadzonym przez 

Bank Gospodarstwa Krajowego  latem 2021r., inwestycja w tym roku otrzyma wsparcie w wysokości 

1.554.067,26 zł. 

31 marca odbyła się narada z Dyrektorami szkół i przedszkoli.  

6 kwietnia odbyło się spotkanie Zarząd u Gminnych Ochotniczych Straży Pożarnych. 

11 kwietnia odbyła się Komisja Rewizyjna Rady Gminy.  

13 kwietnia Pan Wójt brał udział w akademii wielkanocnej w PSP w Parznicach.  

20 kwietnia odbyło się spotkanie wielkanocne w Klubie Seniora. 

21 kwietnia w Urzędzie Gminy odbyło się Walne Zebranie Spółek Wodnych Gminy Kowala.  

22 kwietnia w PSP w Parznicach odbył się XVII Zjazd Europejski – było to spotkanie młodych ludzi ze 

szkół podstawowych.  

25 kwietnia odbyła się Komisja Rolnictwa. Na Komisji były odczytane sprawozdania Posterunku Policji 

oraz sprawozdanie z działalności OSP z terenu gminy Kowala.  
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Pan Wójt odczytał informację o konieczności złożenia deklaracji dot. źródeł ciepła. Termin złożenia 

deklaracji mija 30 czerwca 2022 r. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kowali do dnia 27 kwietnia wypłacił kwotę jednorazowych 

świadczeń pieniężnych dla obywateli Ukrainy w wysokości 35 750 zł w sunie wypłacono świadczenia 

na 119 osób.  

W trakcie postępowania jest przetarg na dobudowę szatni oraz dwóch sal lekcyjnych przy PSP  

w Kowali-Stępocinie, wpłynęło trzy oferty. Na tą inwestycje jest dofinasowanie z Polskiego ładu. 

Radna Agnieszka Rola poinformowała, że na ostatniej Komisji Rolnictwa Pan Komendant OSP w Kowali-

Stępocinie przedstawił sprawozdanie za rok 2021. Radna poprosiła, aby takie sprawozdanie również 

przedstawił Pan Prezes OSP Ruda Mała.  

Prezes OSP Ruda Mała poinformował, że w zeszłym roku było złożone sprawozdanie, w tym roku Prezes 

nie jest pewien czy naczelnik dostarczył sprawozdanie za 2021 r. 

Radna Agnieszka Rola poinformowała, że w tamtym roku na Komisji Rolnictwa były złożone wszystkie 

sprawozdania tylko brakowała z Rudy Małej, no chyba, że zostało ono złożone po terminie.   

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o pismach i wnioskach skierowanych do Rady Gminy, 
trybie ich załatwiania oraz sprawozdanie z działalności między sesjami. 
 
Przewodniczący Dariusz Chruślak poinformował że:  
 
10 kwietnia uczestniczył wraz z Radnymi w otwarciu pomnika w miejscowości Kosów. Przewodniczący 

również serdecznie podziękował wszystkim którzy byli zaangażowani w przygotowanie tej uroczystości. 

Przewodniczący poinformował, że Radni Gminy i sołtysi otrzymali życzenia wielkanocne od Starosty 

Radomskiego, Posła Radosława Fogla, Senatora ziemi radomskiej Wojciecha Skurkiewicza, Europosła 

ziemi radomskiej Zbigniewa Kuźmiuka. 

Do biura Rady Gminy zostało złożone trzy pisma: 

1. Rezolucja nr 107/LXXIX/22 Rady Miasta Krakowa skierowana do miasta i gminy RP z apelem  

o wypowiedzenie współpracy zawartej z jednostkami municypalnymi Federacji Rosyjskiej.  

2. Interpelacja Radnego Gminy Pawła Lisa w sprawie budowy kanalizacji w miejscowości Trablice. 

Wójt Dariusz Bulski uważa, że jeśli Radny Paweł Lis jest Radnym drugą kadencje, to będzie perfekcyjnie 

przygotowany do inwestycji ponieważ jest to inwestycja, która jest największa w tej obecnej kadencji. 

Pan Wójt jest zszokowany takimi pismami, Radny powinien posiadać odpowiednią wiedze i powinien 

się interesować tym co się dzieje w urzędzie i na terenie gminy. To, że Radny napisze interpelacje, aby 

wyczytać jego nazwisko pod kątem kanalizacji to jest za mało. Może niech się Radny bardziej 

zaangażuje  
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i pomoże urzędowi, kierownikowi i wszystkim pracownikom urzędu, aby tą inwestycję zrealizować. Bo 

na dzień dzisiejszy Radny stoi z boku i tylko dodaje urzędowi pracy.  

Radny Paweł Lis poinformował, że nie wie ile miał Wójt pracy przy tej interpelacji, bo tylko jest napisane 

pół strony A4. Zgodne z prawem jest składanie interpelacji, i Radny nie zasypuje urzędu masą 

interpelacji tylko składa je bardzo sporadycznie. Radny chciał dowiedzieć się jaki jest podział prac, a to 

najlepiej jest przekazać w formie graficznej, a nie ustnej. Co dzieje się w kanalizacji Radny również wie 

ponieważ rozmawia z Kierownikiem na ten temat. Pan Radny dziwi się dlaczego jest takie oburzenie, 

że chce się dowiedzieć jakie są plany na tą inwestycje, a że ma ograniczone zaufanie do tego co mówi 

Wójt dlatego są składane interpelacje. Radny był zaangażowany od samego początku w budowę 

kanalizacji- zbierał oświadczenia od mieszkańców Trablic, aby poprowadzić kanalizacje przez prywatne 

działki, a teraz zaangażowanie polega na tym, że się dopytuje kiedy wreszcie zostanie ogłoszony 

przetarg. Radny uważa, że Wójt cały czas tylko atakuje, a jak wiemy ta inwestycja jest najważniejszą 

inwestycją na terenie naszej gminy. I to nie znaczy, że Pan Lis się dopomina, tylko to mieszkańcy pytają 

się kiedy wreszcie będzie wybudowana kanalizacja. Jak wynika z przedstawionego planu to przetarg 

zostanie ogłoszony w III bądź IV kwartale tego roku. Radny zapytał w jaki sposób ma pomóc gminie  

w danej chwili skoro czekamy na ogłoszenie przetargu, jedynie co może pomóc to napisać za urząd 

SWIZ do przetargu. 

Wójt Dariusz Bulski uważa, że jeśli jest w kontakcie z kierownikiem i pracownikami urzędu to nie 

powinien nawet składać takiej interpelacji. Wójt z tego co pamięta Radnego nie było na poprzedniej 

Sesji, podobnie na Komisjach Rady Gminy dlatego nie zawsze może wszystko wiedzieć. Wójt zapytał 

czy o wszystkich problemach przy budowie kanalizacji Radny wie. 

Radny Paweł lis poinformował, że o wszystkich sprawach  w których mógł pomóc to pomagał. Ale 

najbardziej władny jest urząd.  

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że we zawsze wszystko na Sesjach mówi z niczego nie robi 

tajemnicy, ale jak Radnego nie ma na Sesjach, posiedzeniach Komisji to Radny nie wszystko może 

wiedzieć. Wójt nie mógł miesiąc temu ogłosić przetargu na kanalizacje ponieważ były umowy zawarte 

z Polskiego Ładu (droga w Kosowie oraz PSP w Kowali-Stępocinie). 

Radny Paweł Lis przypomniał, że za pasem mamy maj, a chyba Wójt już od listopada mówi cały czas, 

że urząd ma dużo pracy.       

3. Interpelacja Radnego Gminy Kowala Pawła Lisa w sprawie obsługi prawnej w urzędzie gminy 
Kowala. 

Radna Barbra Kołodziejczyk poinformowała, że interpelacja została skierowana do komisji Rewizyjnej, 

niestety na posiedzeniu nie był obecny Radny Paweł Lis, który wszystko by na bieżąco wiedział. Na 
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dzisiejszej Sesji nie byłoby potrzeby czytać tej odpowiedzi ponieważ to wszystko było omówione na 

Komisji. 

Przewodniczący Dariusz Chruślak poinformował, że odczyta odpowiedz do interpelacji. 

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że są to sprawy pracownicze i Wójt nie może za dużo powiedzieć 

na ten temat ponieważ mógłby zostać oskarżony o ujawnienie informacji. Jako główny Radny 

opozycyjny do Wójta szuka afery, co widać po zawartych pytaniach w interpelacji. Może Radny 

pewnych sytuacji nie rozumie ponieważ nie pracuje w administracji, ale zawsze może przyjść do Wójta, 

aby mógł to wszystko wytłumaczyć. Ale Radny chciał zaistnieć medialne dlatego składa do urzędu 

interpelacje,  

a wystarczy przyjechać na Komisje czy porostu do gabinetu Wójta.  

Radny Paweł Lis poinformował, że w odczytanej interpelacji nie ma odpowiedzi na pytanie 1, które jest 

kluczowe w tym wszystkim. Radny nie chce dostępu do teczek osobowych pracowników, informacje  

w punkcie 5 i 6 są zamieszczone na BIP-ie. Również nie chodzi o szukanie afery, ale o odpowiedz na 

pytanie podstawowe, które było zawarte w punkcie 1: „Dlaczego zapłaciliśmy Kancelarii zewnętrznej  

z góry, a nie dopiero po ogłoszeniu wyroku”. W tej interpelacji zostały udzielone odpowiedzi na pytania 

na które Rany nie zadawał pytań. Dlaczego przy podpisaniu umowy na termomodernizację urząd nie 

zapłaci wykonawcy 7 milionów zł z góry? Radny zapytał co stało by się  gdybyśmy zapłacili te 20 tyś zł 

z góry i adwokat by zmarł? Pewnie urząd wziąłby kolejnego adwokata, któremu musiałby zapłacić. 

Radny odniósł się do zarzutów Radnej Barbary Kołodziejczyk co do nieobecności na Komisji Rewizyjnej. 

Niestety, aby móc być zwolnionym w pracy na posiedzenie tej Komisji musi być członkiem Komisji  

w innym przypadku niestety nie. Radny zapytał po raz kolejny dlaczego urząd zapłacił z góry 20 tyś zł? 

Drugie pytanie dotyczy o kontrasygnatę Skarbnika pod umową z kancelarią (Radny rozumie, że urząd 

ma tyle pracy, że może zapomnieć o kontrasygnacie, ale jak już zauważył to nie są jednostkowe 

przypadki. W czasie kontroli RIO w 2018 roku zarzuciło, że Skarbik Gminy nie kontrasygnuje umów 

zleceń. Radny poinformował, że złoży kolejna interpelację, aby uzyskać odpowiedź na pytania na które 

nie uzyskał odpowiedzi. 

Radna Barbara Kołodziejczyk poinformowała, że te wszystkie pytania, które Radny Lis zadał dziś na sesji 

powinny paść na Komisji Rewizyjnej. Każdy Radny ma prawo złożyć interpelacje, które zostaną 

odczytane na sesji, ale jak można zauważyć nigdy nie było poświęcone tyle czasu na omówienie 

jakichkolwiek interpelacji co na dzisiejszej sesji. Nie usprawiedliwia Radnego to, że nie był na Komisji 

ponieważ pracuje, przecież większość Radnych pracuje, zawsze Radny Lis mógł sobie wziąć urlop,  

a nie na dzisiejszej sesji jest omawiana interpelacja, która mogła być omówiona na Komisji.   

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że nie ma co szukać sensacji, bo zawsze można ją zaleźć u każdego. 

Nie można określić jaki będzie wyrok w sądzie przed jego ogłoszeniem. Pierwsza sprawa została 

zakończona po pierwszej rozprawie ponieważ powódka wycofała sprawę. Druga sprawa jest w toku 
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i będą w tej sprawie prowadzone przesłuchania, np. ta sprawa może trwać rok, dwa, a nawet kilka lat. 

Tą sprawą będzie zajmował się ten sam adwokat, a jaki będzie wyrok to tego nikt nie wie. Pan Wójt 

przypomniał Radnemu Lisowi, że nie umiał oddać niesłusznie pobranych diet, a była to kwota około  

9 tyś zł. 

Radny Paweł Lis przypomniał Radnej Kołodziejczyk, że była wcześniej Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej i wielokrotnie Radni musieli wysłuchiwać wypowiedzi Radnej. Pan Lis po raz kolejny 

poinformował, że to nie chodzi o zawartą umowę z Kancelarią zewnętrzną, a chodzi bardziej o tą 

wypłaconą kwotę z góry. A jeśli chodzi o diety to, Pan Wójt wraca do kwestii z 2017 roku. Radny uważa, 

że Wójt uprawia „tani populizm” jeśli chodzi o zwrot tych diet ma nadzieję, że Pan Wójt zwrócił się 

wówczas do wszystkich Radnych, którzy powinni je zwrócić. A jak Radny pamięta do dnia dzisiejszego 

takiego wniosku nie dostał, w wystąpieniu pokontrolnym RIO również nie domagało się zwrotu 

niesłusznie pobranych diet. Radny zaproponował zamknięcie tematu, bo pobraną dietę Radny 

przeznaczył na szczytne cele.  

Wójt Dariusz Bulski doradził Radnemu, aby uważnie odczytał protokół pokontrolny z RIO i tam było 

wyraźnie napisane, aby urząd wnioskował o zwrot diet. Radny, aby zwrócić tą kwotę nie musi czekać 

na pismo ponieważ wystarczy tylko nr rachunku, który Radny doskonale zna.  

Radny Jan Fryszkowski poinformował, że wszyscy pamiętamy jak Pan Wójt wystąpił na piśmie  

z pytaniem do Radnego, i czy Radny na to pytanie odpowiedział czytelnie? 

Radny Paweł Lis poinformował, że nie może odpowiedzieć czy wszyscy zrozumieli, a na pismo 

odpowiedział jednoznacznie.  

Radny Jan Fryszkowski zapytał się pana Wójta czy zrozumiał przysłaną odpowiedź, bo on osobiście nie 

zrozumiał. 

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że to nie była pełna odpowiedź na pismo. Ale dziś może Radny 

odpowiedzieć na nie osobiście i powiedzieć, że  „tak Panie Wójcie zamieszkuje na terenie Trablic stale” 

Pan Wójt zapytał czy Radny Lis powie to w tej chwili? 

Radny Jan Malmon uważa, że zadaniem przewodniczącego Komisji Rewizyjnej jest wytłumaczyć, co 

było omawiane na Komisji Rewizyjnej, a nie Radnej Kołodziejczyk. Następnym razem proszę wysłać 

Zaproszenie na Komisje Rewizyjną wówczas Radny będzie mógł się zwolnic z pracy, bądź wziąć sobie 

urlop, a nie robić wszystko poza plecami tak jak pasuje. 

Przewodniczący Tomasz Odzimek zapytał czy Radny Lis wiedział, że na Komisji rewizyjnej będzie 

omawiana złożona przez niego interpelacja. 

Radny Paweł Lis odpowiedział, że tak wiedział.  

Przewodniczący Dariusz Chruślak poinformował, że zamyka dyskusje.      
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Ad. 6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok. 

 
Pani Anna Zaleszczyk – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, że zgodnie  

z art. 16a ustawy o pomocy społecznej gmina i powiat oraz samorząd województwa zobowiązani są do  

sporządzania corocznie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 

społeczno-demograficznej. W ocenie zasobów prezentuje się dane demograficzne, pracy 

infrastrukturę społeczną, korzystających z pomocy i wsparcia świadczeń z pomocy społecznej, 

zasobach instytucjonalnych pomocy i wsparcia, kadrze pomocy społecznej, środkach finansowych na 

wydatki w pomocy społecznej i innych obszarach polityki społecznej w budżecie jednostki samorządu 

terytorialnego, aktywności projektowo-konkursowej jednostki organizacyjnej pomocy społecznej, 

współpracy z organizacjami pozarządowymi w obszarze pomocy i wsparcia gminy Kowala. Z oceny 

wynika, że wskazane jest zapewnienie odpowiedniej opieki zwiększającej się liczbie osób długotrwale 

chorych i niepełnosprawnych na terenie Gminy Kowala, kontynuowanie form pomocy asystenta 

rodziny w celu zapobiegania odbierania dzieci z rodzin, kontynowania działalności punku 

konsultacyjnego dla osób i rodzin znajdujących się w kryzysie. Wskazany jest rozwój form zatrudnienia 

takich jak roboty publiczne, prace interwencyjne w których mogliby uczestniczyć klienci ośrodka 

pomocy społecznej. Rozwijanie i doskonalenie metod współpracy samorządu lokalnego, zapewnienie 

środków finansowych na dożywianie dzieci i młodzieży oraz osób dorosłych którzy z tej formy 

korzystają, budowanie systemów wsparcia osób starszych poprzez propagowanie idei wolontariatu 

oraz pomocy sąsiedzkiej. Realizując zadania należy zwrócić szczególną uwagę na dalszy rozwój działań 

na rzecz integracji społecznej i partycypacji mieszkańców w  życiu społecznym.              

 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej. 
 
Wójt Dariusz Bulski poinformował, że na mocy art. 10 ust. 5c ustawy o drogach publicznych Rada 

Powiatu w Radomiu uchwałą nr 146/XIII/2019 z dnia 28 października pozbawiła kategorii drogi 

powiatowej dotychczasową drogę powiatową nr 3535W Trablice-Sołtyków, zaliczając ją tym samym 

do kategorii dróg gminnych. Zgodnie z § 4 Rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 16 lutego 2005 

roku w sprawie sposobu numeracji i ewidencji dróg publicznych, obiektów mostowych, tuneli, 

przepustów i promów oraz rejestru numerów nadanych drogom, obiektom mostowym i tunelom 

numery dróg powiatowych i gminnych powinny być niepowtarzalne na obszarze województwa  

i niezmienne w przypadku ciągu komunikacyjnego przekraczającego granice administracyjne powiatów 

i gmin. Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 21 marca 1985 r., o drogach publicznych ustalenie przebiegu 

istniejących dróg gminnych następuje w drodze uchwały Rady Gminy. Drogi gminne, powstałe  

w wyniku pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej 3535W, stanowią jeden ciąg komunikacyjny 

relacji Trablice-Sołtyków, wobec czego należy nadać im jeden, wspólny numer.   
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Pan Wójt poinformował, że w załączniku do projektu uchwały jest załączona mapka na której jest 

przedstawiony przebieg drogi.     

Przewodniczący Dariusz Chruślak poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu drogi 

gminnej. Rada Gminy głosowała: 13 głosów za, 0– głosów przeciw, 0 – głosów wstrzymujących, przy  

2 Radnych nieobecnych. Uchwała Nr XLI.351.2022. 

 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Piotra Chojnackiego. 
 
Przewodnicząca Barbara Kołodziejczyk Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformowała, że 15 lutego do urzędu gminy wpłynęła petycja Pana Piotra Chojnackiego, została ona 

procedowana na Komisji w dniu 14 marca 2022 r. Na posiedzeniu Komisji również był obecny Pan 

Chojnacki. Komisja po przeanalizowaniu dokumentów stwierdziła, iż każdy mieszkaniec miał możliwość 

w odpowiednim ustawowym terminie możliwość wnieść uwagi o ponowne przeanalizowanie planu.  

W związku z tym, że Pan Chojnacki nie złożył wniosku w wyznaczonym terminie. Przy projektowaniu 

Miejscowego Planu Zagospodarowania przestrzennego jedna z działek ojca Pana Chojnackiego nie jest 

uwzględniona jako działka budowlana tylko rolna. Niestety Komisja Skarg nie ma takiej możliwości, aby 

decydować o przeznaczeniu działki, tylko biuro planistyczne. W związku z tym Komisja uznała, że 

petycja Pana Chojnackiego jest bezzasadna ponieważ, Rada bazuje na materiałach sporządzonych 

przez firmę urbanistyczną i podejmowane są uchwały zgodnie z prawem i zgodnie z tym co firma 

urbanistyczna Radzie przedstawia.  

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że niedawno była podobna sytuacja przerabiana na sesji. Niestety 

to nie jest tak, że wszystkie tereny w naszej gminie będą budowlane. Musi być wszystko uregulowane 

planem, i musi być równy podział miedzy terenami budowlanymi, a terenami rolnymi, lasami, drogami 

czy terenami przemysłowymi. Gmina już kilka lat współpracuje z firmą planistyczną, Wojewoda zawsze 

uchwały nam akceptuje dlatego należy uważać, że wynajęta firmą wykonują swoja pracę bardzo 

dobrze. To, że niektórzy mieszkańcy są niezadowoleni to tak czasami jest. Nikt nie powiedział, że  

w przyszłości te działki nie zostaną przeznaczone pod zabudowę ponieważ miejscowe plany są 

zmieniane co kilkanaście lat.  

Kierownik Piotr Markiewicz poinformował, że to Radni zdecydują czy wniosek uznają za zasadny czy 

nie, wszystkie sprawy zostały omówione na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jak i również z Panem 

Chojnackim. Miejscowy plan jest to skomplikowana procedura, jest on oparty na studium w którym są 

wpisane wskaźniki, które mówią nam ile możemy terenów przeznaczyć na zabudowę mieszkaniową, 

drogową i inne uwarunkowania przyrodnicze i środowiskowe. Miejscowy plan był robiony na 

podstawie przyjętego studium została przygotowana uchwała zgodnie z obowiązującymi przepisami  

i ze stanem faktycznym. Radni przyjęli uchwałę, a skarżący skorzystał z furtki prawnej i zaskarżył ta 

uchwalę w WSA. Na dzień dzisiejszy jeszcze nie ma wyroku, jeśli wyrok zapadnie na korzyść Pana 
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Chojnackiego to urząd ponownie będzie rozpatrywał ten obszar. Aby rozszerzyć o nowe tereny 

budowlane należy najpierw zagospodarować te tereny które jeszcze nie są wykorzystane.  

Pan Piotr Chojnacki poprosił, aby Radni  zapoznali się z pismem, ponieważ te słowa które tu dziś słyszy 

trochę odbiegają od rzeczywistości jaka wystąpiła. Jeśli chodzi o tą konkretna działkę sprawa się ciągnie 

od 2009 roku, a mamy już rok 2022 i sprawa nadal nie została rozwiązana. Na chwile obecną sprawa 

została skierowana do sądu o sprawdzenie rzetelności pracy Gminy Kowala.  

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że należy przychodzić do urzędu załatwiać sprawy wcześniej, a nie 

po fakcie. Wójt, Burmistrz itd. nie ma zawsze idealnych rozwiązań, ponieważ wiążą go przepisy, ustawy 

na które niestety nie ma wpływu.  

Pan Piotr Chojnacki poinformował, że nikt tu nie chce robić czegokolwiek poza prawem, a słowa Pana 

Wójta, że sprawą zajmujemy się za późno to dla skarżącego są śmieszne, ponieważ sprawą zajmujemy 

się od 2009 roku i nadal sprawa jest nie rozwiązana. Sprawa została skierowana do Sądu po to, aby 

stwierdzić czy wszystko zostało zrobione z prawem i czy rzeczywiście to co Państwo mówią, że działka 

nie została uwzględniona pod tereny budowlane, bo nie zostało złożone „cos” w terminie. Petycja 

została złożona właśnie po to, aby poinformować innych Radnych, że jest taki problem.  

Przewodniczący Dariusz Chruślak poinformował, że treść petycji jest w obsłudze rady Gminy i na 

wniosek może zostać udostępniona.   

Przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków poinformowała, że Komisja uznała petycję za bezzasadną, 

wszystkie argumenty były brane pod uwagę i te za i przeciw. Na Komisji również było wysłuchane 

stanowisko Pana Chojnackiego, ale jak wiemy są terminy które obligują do tego, aby składać wnioski z 

uwagami co do planu zagospodarowania, jak wiemy po raz kolejny Państwo Chojnaccy nie złożyli 

takiego wniosku. Zostały tylko przedstawione firmie urbanistycznej wnioski złożone w poprzednich 

latach, które były brane w całym procesie tworzenia planu. Działki Pana Chojnackiego zostały 

uwzględnione w części jako działki budowlane, tylko jedna działka, która jest na samym końcu nie 

została przeznaczona pod tereny mieszkaniowe ponieważ jest częściowo zalesiona, a kolejna za nią jest 

całkowicie zalesiona. Firma urbanistyczna uznała, ze ostatnia działka zalesiona wychodzi poza obszar 

planu zagospodarowania przestrzennego. Zmianami w planie zajmuje się firma urbanistyczna, a nie 

Gmina Kowala, i jak do tej pory zawsze wykonywali swoje zadania na bardzo wysokim poziomie. 

Sprawa została skierowana do Sądu, teraz czekamy na rozstrzygnięcie.   

Pan Piotr Chojnacki poinformował, że Gmina Kowala wydała pozwolenie na podział dwóch działek po 

1000 m², co zostało uchwalone przez gminę. Następnie została wydana decyzja na budowę dwóch 

domów. Po jakimś czasie przyszło pismo z urzędu, że został uchwalony plan zagospodarowania 

przestrzennego i, że te dwie działki są rolne i nie ma możliwości budowy domu- to wszystko trwa od 

2009 roku.  
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Przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków Barbara Kołodziejczyk poinformowała, że Komisja uznała  

petycje za bezzasadną.        

Przewodniczący Dariusz Chruślak poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji Pana 

Piotra Chojnackiego. Uchwała bezzasadna. Rada Gminy głosowała: 9 głosów za, 0– głosów przeciw,  

4 – głosy  wstrzymujące, przy 2 Radnych nieobecnych. Uchwała Nr XLI.352.2022. 

 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Piotra Chojnackiego. 
 
Przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków Barbara Kołodziejczyk poinformowała, że na posiedzeniu  

w dniu 31 marca wniosek Pana Chojnackiego był rozpatrywany, na Komisji również był obecny Pan 

Piotr Chojnacki. We wniosku było zawarte pytanie, na które również została odczytana odpowiedź 

przez Przewodnicząca Komisji Skarg (treść wniosku i odpowiedź znajduje się w Obsłudze Rady Gminy 

Kowala). 

Przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków Barbara Kołodziejczyk poinformowała,  że Komisja uznała, 

wniosek za bezzasadny. 

Radny Marcin Jakubiak zapytał Przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków czy rozpatrywane do tej pory 

skargi mieszkańców były uchylone przez organ odwoławczy.  

Przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków Barbara Kołodziejczyk poinformowała,  że nie rozumie 

pytania Radnego Jakubiaka. Do tej pory była tylko jedna skarga w Sądzie, który również uznał skargę 

za bezzasadną.      

Przewodniczący Dariusz Chruślak poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Pana Piotra Chojnackiego. Uchwała bezzasadna. Rada Gminy głosowała: 9 głosów za, 0– głosów 

przeciw, 3 – głosy wstrzymujące, przy 3 Radnych nieobecnych. Uchwała Nr XLI.353.2022. 

 

Przewodniczący Dariusz Chruślak zarządził przerwę.  

 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kowala do wykonania zadania własnego 
Powiatu Radomskiego pod nazwą „Piknik Rodzinny” polegającego na organizacji pikniku rodzinnego 
w dniu 28 maja 2022 roku w miejscowości Kowala-Stępocina. 
  
Wójt Dariusz Bulski poinformował, że przyjęcie uchwały pozwoli na realizację przez Gminę Kowala do 

wykonania zadania własnego Powiatu Radomskiego pod nazwą „ Piknik Rodzinny” polegającego na 

organizacji pikniku rodzinnego w dniu 28 maja 2022 roku w miejscowości Kowala-Stępocina. 

Organizacji pikniku jest działaniem na rzecz integracji społecznej. Pan Wójt zaprosił wszystkich 

mieszkańców naszej gminy, ale również z całego powiatu. Impreza planowana jest od godziny 14:00 

do 22:00.        
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Przewodniczący Dariusz Chruślak poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia przez Gminę 

Kowala do wykonania zadania własnego Powiatu Radomskiego pod nazwą „Piknik Rodzinny” 

polegającego na organizacji pikniku rodzinnego w dniu 28 maja 2022 roku w miejscowości Kowala-

Stępocina. Rada Gminy głosowała: 12 głosów za, 0– głosów przeciw, 0 – głosów wstrzymujących, przy 

3 Radnych nieobecnych. Uchwała Nr XLI.354.2022. 

  
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Kowala na 2022 rok. 
 
Wójt Dariusz Bulski poinformował, że dużych zmian w uchwale budżetowej nie ma, jest zwiększenie 

planu dochodów i wydatków bieżących o kwotę 82 397,00 zł wynika z: 

- wprowadzenia środków na wsparcie realizacji dochodowych zadań oświatowych związanych  

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy  

w kwocie 10 397,00 zł, 

-wprowadzenia dotacji celowej na realizację zadań w ramach „Narodowego Programu Czytelnictwa 2.0 

na lata 2021-2025” w kwocie 12 000,00 zł, 

- wprowadzenia środków na realizację powierzonego przez Powiat radomski zadania pod nazwą  

„Piknik Rodzinny” polegającego na organizacji pikniku rodzinnego w dniu 28 maja 2022 roku  

w miejscowości Kowala-Stępocina. 

Przeniesienia w planie wydatków bieżących wynikają z potrzeby zapewnienia bieżącej realizacji 

budżetu.     

Przewodniczący Dariusz Chruślak poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Kowala na 2022 rok. Rada Gminy głosowała: 12 głosów za, 0– głosów przeciw,  

0 – głosów wstrzymujących, przy 3 Radnych nieobecnych. Uchwała Nr XLI.355.2022. 

 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025. 
 
Wójt Dariusz Bulski poinformował, że zmiany w WPF są pod kątem wprowadzenia kwoty 60 000,00 zł 

na  zadania pod nazwa „ Piknik Rodzinny” polegającego na organizacji pikniku rodzinnego w dniu 28 

maja 2022 roku w miejscowości Kowala-Stępocina. Innych istotnych zmian w WPF nie ma.  

Gmina Kowala dostała pozytywną opinie pod kątem obligacji – informacja ta zostanie opublikowana 

na BIP Kowala- Stępocina.   

Przewodniczący Dariusz Chruślak poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022-2025. Rada Gminy głosowała: 13 głosów za, 0– głosów przeciw,  

0 – głosów wstrzymujących, przy 2 Radnych nieobecnych. Uchwała Nr XLI.356.2022. 
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Ad. 13. Sprawy różne.  
 
Sołtys Robert Nowak poinformował, że sołtysi są zapraszani na sesję na której są omawiane ważne 

sprawy dla sołectwa. Takim ważnym tematem na dzisiejszej sesji było omówienie interpelacji Radnego 

Pawła Lisa. Przewodniczący Tomasz Lis wysłał informację, że odbędzie się Komisja Rewizyjna na której 

będzie omawiana dana interpelacja, nie koniecznie trzeba wysyłać zaproszenie, ponieważ w każdej 

Komisji może uczestniczyć Radny bez zaproszenia.  

Prezes OSP Ruda Mała Dariusz Bielecki odniósł się do wypowiedzi Radnej Agnieszki Roli o nie 

przedstawieniu protokołu Zarządu OSP, ten protokół czeka na odbiór przez Głównego Prezesa OSP. Jak 

wiemy Zarząd składa się z 7 osób i zawsze Pan Prezes może zadzwonić do innych osób z Zarządu jeśli 

nie chce zadzwonić do Prezesa OSP z Rudy Małej.  

Przewodniczący Dariusz Chruślak poprosił, aby takie sprawy Prezesi sobie wyjaśniali na Zarządzie OSP. 

Radna Agnieszka Rola zapytała w czyim obowiązki jest dostarczenie sprawozdania?  Jak wiemy inne 

jednostki takie sprawozdanie dostarczyli sami, dlatego Radna zwróciła dziś Panu Prezesowi uwagę  

w tym temacie. To już nie pierwszy raz się zdarzyło.  

Prezes OSP Ruda Mała Dariusz Bielecki poinformował, że jak już wcześniej powiedział Pan Prezes 

kontaktował się z jedną osobą z Zarządu, z którą ustalił, że podjedzie po te dokumenty. Niestety nie 

zrobił tego i nie wiadomo dlaczego.   

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że nie może być tak, że Prezesi jednostek OSP nie mogą się dogadać.  

Kiedyś Pan Prezes Dariusz Bielecki poinformował, ze nie będzie odbierał już telefonów od Prezesa 

Gminnego i to jest właśnie powód tych nieporozumień. Pan Wójt poprosił jeszcze raz o wyjaśnienie tej 

całej sytuacji.  

Prezes OSP Ruda Mała Dariusz Bielecki poinformował, że potwierdza, że tak powiedział, ale to było 

spowodowane tym, że Pan Prezes dzwoni tylko wtedy kiedy jest robota do zrobienia, a jak są pieniądze 

do podziału na poszczególne jednostki to wtedy numer telefonu Pan Prezes zapomina i dzieli te 

pieniądze między dwie jednostki pomijając inne. Jeśli ma być współpraca to pod każdym względem czy 

to religijnym czy pomocowym.  

Przewodniczący Dariusz Chruślak poprosił jeszcze raz, aby takie tematy omawiać na Zarządzie OSP.  

Radna Barbara Kołodziejczyk poinformowała, że każda jednostka ma obowiązek rozliczyć się  

z  ubiegłego roku Komisja Rolnictwa oraz Komisja Rewizyjna te sprawozdania obraduje. Pan Bielecki 

jako Prezes powinien nadzorować swoich ludzi i od nich wymagać, aby w terminie sprawozdania były 

dostarczone. W poprzednim roku Komisja Rewizyjna nie mogła procedować tego punktu ponieważ 

jednostka z Rudy Małej nie złożyła sprawozdania. Złożenie takiego sprawozdania jest konieczne 

ponieważ Komisje muszą swój plan realizować, a Komendant gminny późnej musi takie sprawozdanie 

złożyć do powiatu.   
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 Prezes OSP Ruda Mała Dariusz Bielecki poinformował, że z informacji jakie mu się udało uzyskać Pan 

Marian Górecki miał podjechać po sprawozdanie, ale nie wiadomo z jakiego powodu tego nie zrobił.  

Radny Marcin Jakubiak przypomniał, że na Komisji Rolnictwa Pan Wójt poinformował, że planowane 

są zmiany w zagospodarowaniu terenów między torami w Trablicach i Ludwinowie. Radny poprosił, 

aby Pan Wójt powiedział coś na ten temat więcej. 

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że do urzędu zgłosiło się biuro projektowe, które zajmuje się takimi 

inwestycjami. Pan projektant poinformował, że jest pomysł, aby właśnie te tereny miedzy torami od 

strony Trablic w stronę Ludwinowa przeznaczyć na tereny przemysłowe. Oczywiście wszystko będzie 

zależało od gminy czy jesteśmy takim tematem zainteresowani. Wiązałoby się to ze zmianą 

przeznaczenia terenów w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Pan Wójt 

zadeklarował, że zostanie zwołane posiedzenie wspólnych Komisji Stałych na które zostanie 

zaproszony projektant.   

Kierownik Piotr Markiewicz poinformował, że do urzędu zgłosiła się firma projektowa, która chce 

zaprojektować port przeładunkowy, aby na terenie Gminy Kowala powstały magazyny przeładunkowe. 

Na pewno to wymaga zmianę miejscowego planu, a wcześniej zmianę studium ponieważ na tym 

obszarze mamy cmentarz, część terenów jest tam rolnych, ale również są tam tereny zabudowy 

zagrodowej. Dodatkowo wiemy, że ten teren nie ma żadnego dostępu do drogi, należałoby 

zaprojektować dostęp do tego terenu od strony drogi Wierzbickiej, bądź od strony Ludwinowa. Tą 

inwestycje należałoby realizować w porozumieniu z miastem Radomiem. Ponieważ tor Łódzki znajduje 

się na terenie miasta Radomia, a tor Krakowski na terenie naszej gminy. Jeśli zapadnie decyzja, że 

inwestycja będzie realizowana to wówczas gmina będzie musiała znaleźć pieniądze na nowe inwestycje 

takie jak wybudowanie drogi publicznej, wybudowanie wodociągu, przyłącza energetyczne. Zadaniem 

firmy projektowej jest przedstawienie raportów czy dana inwestycja nie będzie źle oddziaływała na 

otoczenie oraz czy ta inwestycja będzie korzystna dla naszej gminy. 

Wójt Dariusz Bulski poprosił, aby Radni informowali mieszkańców o planowanym  projekcie, ale należy 

również mówić, że to jest dopiero pomysł i na pewno w ciągu kilku miesięcy nie będzie ta inwestycja 

rozpoczęta.  

Radny Marcin Jakubiak poprosił, aby na bieżąco informować o dalszych planach tych właścicieli 

nieruchomości, których to dotyka.   

Przewodniczący Dariusz Chruślak zapytał czy biuro projektowe wspomniało, że są jakieś inne firmy 

zainteresowane tą inwestycją i czy na pewno wejdą w tą inwestycje oraz czy mamy pewność, że  

Ci właściciele działek będą zainteresowani ich sprzedażą.  

Wójt Dariusz Bulski poinformował, że nikt nam nie da takiej gwarancji, ponieważ na dzień dzisiejszy nie 

ma poważnych rozmów, tylko jest na razie rzucone „hasło”, wszystkie informacje jakie Pan Wójt 

posiada zostały przedstawione na Komisji Rolnictwa. Na pewno tworząc tereny przemysłowe na 
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terenie gminy to najbardziej budżet gminy korzysta, a tam jest około 80 ha ziemi. Na dzień dzisiejszy 

to są tylko plany, dlatego nie wiadomo czy zostaną one zrealizowane w przyszłości. 

Radny Dariusz Parszewski poinformował, że tak to są tylko plany nie wiadomo kogo nie wiadomo czyje, 

ale należy poczekać na to spotkanie z projektantem może nam cos więcej wyjaśni. Wiadomo, że duże 

inwestycje na terenie naszej gminy to większe dochody dla niej, że najważniejsze w tym wszystkim jest 

dobro naszych mieszkańców. Należy pamiętać, aby planując tą inwestycje nie kierować dużego 

natężenia ruchu na tereny zurbanizowane. 

Sołtys Agnieszka Gałczyńską-Frąk zapytał o przejęcie działki od Skarbu Państwa w Dąbrówce Zabłotniej. 

Kierownik Piotr Markiewicz poinformował, że na może odpowiedzieć na to pytanie jeśli Pani sołtys 

zejdzie po Sesji do danego referatu.  

    

Ad.14. Zakończenie obrad. 

   

Przewodniczący Dariusz Chruślak zamknął XLI.2022 sesję Rady Gminy (godz. 11:50 ). 

Protokołowała: Aldona Osińska. 


